
      Årnäs Båtklubb 

Styrelsemöte Team 

Datum :        

Plats:             Team 

Närvarande   förkortas 

 Torbjörn Hägnander  TH 

 Anders Rindefors  AR 

 Bengt-Åke Johnsson  BÅJ 

 Bosse Karlsson  BK 

 Lars Jerkrot   LJ 

 Jan Fahlgren   JFn 

 Janne Folke   JF 

 Johan Olofson  JO 

 Thomas Algotsson  TA 

 

Punkt: 

§1 

• Mötet öppnades av vice ordförande Jan Fahlgren 

§2 

• Dagordningen godkändes 

§3 

• Till justeringsman valdes JO 

§4 

• Föregående styrelseprotokoll 2023-01-15 gicks igenom och godkändes 

 

2023-02-21 

 



§5 

Klubbhuset 

• Bygglovet har vunnit laga kraft hos Mark och miljödomstolen 2023-01-24 

• Fortsättningsprocessen med klubbhusprojektet fastställs vid styrelsemötet efter 

årsmötet 

§6 

Inför Årsmötet 

• Sjöräddningssällskapet deltager och ger information om verksamheten 

• Rickard Andersson från Österäng kommer att föreslås som ordförande för mötet. 

• Påminnelse om årsmötet skickas ut BÅJ 

• Blommor till ”Sjöräddningen” och Rickard Andersson 

• AA avtackas som sin tid som ordförande. AA kommer troligtvis inte att deltaga. 

Blommor och presentkort helgbuffé för två personer på Kinnekullegården. JFn   

• JO fixar smörgåstårta/fika (30 personer) 

§7 

Inkomna motioner 

• Ingvar Karlsson föreslår vindskydd för paviljongen. Styrelsen beslutade att vi avvaktar 

med tanke på klubbhusbygget. 

• Johan Karlsson har en förfrågan om få ställa in en kyl/frys i klubbhuset för att 

användas till fiskförsäljning. I dagsläget ser styrelsen ingen möjlighet med rådande 

arrendeavtal att ge tillstånd detta. 

§8 

SBBF:s årsmöte 

• Beslutades att JFn deltager som ombud för ÅBK i SBBF:s årsmöte.  

 

§9 

Läget i hamnen 

• JFn rapporterade att det såg bra ut i hamnen och hamnområdet. 

-Rishögen är borttagen 

-De gamla stockarna har Anders Jonsson Götene kommun lovat att se till att de 

flyttas in i skogsområdet. 

-Modulerna ser bra. Viss justering av en presenning behöver utföras. 

-Nimbus håller på med verksamhet även vintertid.   



§10 

Övriga frågor 

• Vattenslangar och kopplingar behöver ses över bytas ut. Framför allt slangen under A 

bryggan är dålig med risk för ytterligare läckage. JO skaffar fram slang och kopplingar 

till arbetsdagarna. 

 

§11 

 

Nästa styrelsemöte:   

                                                   Bestäms efter årsmötet 

Ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet 

 

Vid protokollet: Lars Jerkrot 

  _________________________ 

 

Protokollet justeras: Johan Olofson 

  __________________________ 

datum Plats/team 


